

大光長榮機械股份有限公司

■ 負責人:鄭慶隆 董事長 ■ 網址: www.palmary.com

■ 地址:41280臺中市大里區工業路77號

■ 電話: 04-24929799

主要產品

本公司為磨床專業製造廠,產品系列為:

·無心磨床:經濟型、NC、CNC ·外圓磨床:經濟型、NC、CNC

· 內圓磨床:NC、CNC · 立式磨床: CNC

· 特殊應用磨床其他客製自動化系統





















企業沿革

1998年

2017年

公司成立於台中,資本額新台幣1,600萬元

2003年 取得 ISO 9001 品質管理系統認證 設立分公司於泰國曼谷

取得歐盟指令規範 CE 認證 2006年

遷廠至台中市大里工業區,占地約10,000平方公尺 2007年

2016年 台中市大里工業區工業九路二廠成立

> 立式磨床VIG-50 獲得波蘭工具機展金牌獎 大光長榮與鼎維工業股份有限公司策略聯盟,將產品線延伸至工具磨床 立式磨床VIG-50 獲得第十四屆國家品牌玉山獎

榮獲鄧白氏中小企業菁英獎

2018年 取得ISO 9001:2015認證

立式磨床VIG-50 獲得第四屆臺中市產業創新獎

榮獲得第17屆臺中市金手獎

企業簡介

大光長榮機械股份有限公司,1998年成立於台灣台中。英文 PALMARY, 語意為: 最優秀、傑出、勝利者、 最重要及最有價值的。目前在台中市大里工業區有兩大廠區生產基地,佔地超過 16000 平方米,製造各種高 精度磨床。

作為世界領先的磨床技術開發者,我們為客戶訂制高精度,並合乎成本的客製化磨床與解決方案。我們 的願景是堅持永續發展的經營策略,為發展成為世界品質一流磨床的製造廠而持續努力!

國際競爭力

一、 自有品牌建立銷售網路:PALMARY 於五大洲 40 餘國註冊商標、建立銷售網路,運用各區廣告媒體、參與 機械拓銷團,將產品於機械相關各大展會實地參展,並安排各區域客戶、代理商面對面拜訪,實際了解客



Palmary Machinery Co., Ltd.

■ Chairman : Cheng Ching Long ■ Website: www.palmary.com

Address: No. 77, Gongye Rd., Dali Dist., Taichung City 412, Taiwan

■ Tel: +886-4-24929799

Products and Solutions

Professional Grinder Manufacturer:

Centerless Grinder: Conventional type NC type CNC type Cylindrical Grinder: Conventional type > NC type > CNC type

Internal grinder: NC type - CNC type

Vertical Grinder: CNC type

Special Purpose Grinder and Customized Automation System









History

1998 The company "palmary" was founded in Taichung with capital USD \$540,000.

2003 Received the ISO 9001 certificate.

Established branch office in Bangkok, Thailand.

2006 Acquired the EU CE certificate.

2007 Palmary moved to the new factory of 10,000 sq. meters in Dali Industry Area, Taichung.

2016 Palmary 2nd new factory of 10,000 sq. meters in Dali Industry Area, Taichung was established.

> VIG-50 CNC Vertical Grinder won Gold Medal Award at The 89th Poland Mach-Tool Show 2017. PALMARY establishes Strategic alliance with TOP WORK INDUSTRY CO., LTD. in order to expand products to tool grinding machine.

VIG-50 CNC Vertical Grinder won the award at The 14th National Brand Yushan.

The Company awarded a prize of Dun&Bradstreet SMEs.

2018 ISO 9001: 2015 Certified.

VIG-50 CNC Vertical Grinder obtained The 4th Taichung Industrial Innovation Award. Palmary won The 17th Golden Hand Award for Outstanding SMEs.

Introduction

2017

PALMARY Machinery Co., Ltd., was founded in Taichung, Taiwan since 1998. PALMARY indicates the most excellent, outstanding victorious and valuable. Two production bases in Taichung Dali with 16,000 square meters, we produce kinds of centerless grinders, cylindrical grinders, internal grinders, vertical grinders & surface grinders.

As a leading manufacturer of grinders in the world, we customize cutting edge grinders for our clients worldwide at reasonable cost.



戶端需求,討論各研磨案件並提供經濟適宜的解決方案。

- 三、連貫式服務規劃:漸進式教導當地通路代理商獨當一面。連貫式服務規劃涵蓋:研發創新、製造生產、技術諮詢、 工件試磨、教育訓練、機械維修、品質檢測、售後服務。
- 三、創新客製化:國內多以臥式磨床為主要產品,但近年航太、綠能等產業陸續發展,對於立式研磨需求大幅提升, 大光長榮 2006 年起,投入立式磨床研發,成功開發各型之立式複合磨床,不但供應國內產業需求,亦能在國際有 廣大的客製化市場。

營運管理

- 、 品質政策:以專業技術,提供永續服務及完美產品,創造客戶豐厚利潤。
- 二、核心價值:運用公司核心價值「誠信、創新、品質、服務、精實、團隊」,貫徹經營理念,繼承固有工藝技術,發 展高度人才培育。以「誠信」為基礎,從產品規劃、工件試磨至業務銷售、售後服務,皆由 PALMARY 的產品來支 摇。
- 三、經營理念:顧客滿意、員工如意、股東得意。
- 四、 TOM 全面品質管理:深耕 TOM 觀念,全員參與及持續改善, 使公司營運中的各活動,都能具備高品質標準之要求。
- 五、 品質管理:公司不斷提升產品品質,現已取得多項國內外認證 與建立品質管理制度:
 - 1. 導入 ISO 9001:2015 品質管理系統。
 - 2. 製作各項組裝作業標準書。
 - 3. 產品相關的各項研發資產導入 PDM 系統來集中管理。
 - 4. TQM、MES 輔佐管理制度。
 - 5. 製程自主檢查,要求供應商提供品質證明文件。
 - 6. 公司內設高精密量測設備:如粗度計、輪廓儀、真圓度機及雷射干涉儀等高精度檢測儀器,於組裝過程反 覆測試檢驗,以達最佳品質及 CNS 國家檢驗要求標準。
 - 7. 培養同仁高標準檢驗觀念,做到人人皆品管,符合客戶加工品質之標準。
 - 8. 隨貨檢附各項檢測報告與客戶滿意度調查表,收到客戶傳回的滿意度調查表後,會將其整理歸納並做成統 計資料,並定期召開檢討,以更正缺失的部分,並且回饋消息到各個部門,以期徹底解決問題的根本所在, 使本公司生產之產品得以獲得最高品質保證。
- 六、 顧客關係:訂定客戶滿意度衡量程序、售後服務與客戶問題處理作業,提供更優質的服務。

社會責任

- 一、根留臺灣
 - 1. 以「愛才、惜才、留才」概念與大專院校產學合作,以工程師標準教育訓練,參與海內外大型展覽累積經驗, 培育 PALMARY 菁英棟樑。
 - 2. 重用本國人才,非低廉勞力為主,正港的「臺灣製造」。
- 二、 企業形象:帶領同仁參與公益捐物,捐款共同打造幸福企業—「 黑手新貴」。
- 三、性平友善:訂定職場性騷擾防治措施與確保申訴管道暢通,保護每位同仁身心安全,創造「平等温暖」。
- 四、綠色文化:廠房大量種植綠色植物,生產使用無毒溶劑,裝設油霧、粉塵過濾裝置,職安衛系統防止汙染,共同 『愛護地球』,更給同仁安全的工作環境。



綜合評語

- 一、以自有品牌「PALMARY」拓展全球外銷中、美、俄、日、印及歐洲等地區,積極提高產品價值, 立足臺灣,放眼全球。
- 二、臺灣機械製造業自行設計開發之典範,為國內產業提供本土化製造供應,亦在國際上尋求更廣大 的客製化市場,為全球化布局打下良好基礎。
- 三、 有志培養黑手新貴,將研發及核心技術皆留於臺灣,達到「根留臺灣、放眼國際」之目標。





Insist on sustainable development of management strategy is our vision. We will keep moving to achieve the target being the world top-grade grinding machine manufacturer.

Export Competitiveness

- I. Private brand and sales network establishment: PALMARY has registered trademark in more than 40 countries on five continents, erected sales network, took advantage of advertisement and media, participated machinery sales group to attend machinery exhibition around the world, and arranged face-to-face visits from customers and agents in various regions to understand customers' demand and discuss grinding case by providing economical and appropriate solution.
- Coherent service planning: Gradually instruct local agent to take initiative. Coherent service planning covers R&D innovation, manufacturing, technical consultation, workpiece grinding, education and training, mechanical maintenance, quality testing, after-sales service.
- III. Innovation and Customization: Horizontal grinders are the main products in Taiwan, but in recent years, aviation, aerospace, energy and other industries have developed, the demand for vertical grinder has greatly increased. Since 2006, PALMARY has invested in the research and development of vertical grinders, and successfully developed various types of vertical composite grinders, not only to supply domestic industrial demand, but also in the international market and extend large customized internal market.

Operation Management

- Quality Policy: Provide continuous service and perfect products with professional technology to create abundant profits for customers.
- II. Core Value: Use the company's core value of "integrity, innovation, quality, service, refinement, team" to implement business philosophy, inherit the technology, highly focus on talent cultivation. On the basis of integrity, PALMARY's products provide support from product planning, workpiece grinding to business sales and after-sales service.
- III. Business Philosophy: Satisfaction from customer employee and shareholder.
- IV. TQM Overall Quality Management: Deep cultivation of TQM concept, full participation and continuous improvement, so that the company's operations in all activities, can meet the requirements of high quality standards.
- V. quality management: the company has continuously upgraded the quality of products, has obtained a number of domestic and foreign certification and establish quality management system:
 - (I) Import ISO 9001:2015 quality management system.
 - (II) Produce the standard procedure of assembly work.
 - (III) Import PDM system to centrally manage the products related R & D assets.
 - (IV) Process independent inspection, requiring suppliers to provide quality certification documents.
 - (V) The company has built-in high-precision measuring equipment: such as roughness meter, profilometer, roundness machine and laser interferometer etc.. In order to achieve the best quality and CNS national inspection standards, we do the test repeatedly in the assembly process.
 - (VI) Cultivate high standards of inspection, and ensure that everyone is in compliance of customer processing quality requirement.
 - (VII) Attached inspection report and customer satisfaction questionnaire with each shipment. After receiving the survey, it will be compiled into statistical data. The regular review will be held to correct the missing parts, and feedback information to various departments. The key solution is to get the highest quality guarantee for the products produced by PALAMRY.

Social Responsibility

- I. Rooted in Taiwan
 - With the concept of "loving, cherishing and retaining talents", we cooperate with colleges and universities, train and participate in large-scale exhibitions to accumulate experience and cultivate the elite of PALMARY.
 - (II) Employ domestic talents, the real "MADE IN TAIWAN."
- II. Corporate Image: Lead colleagues to participate in public welfare donations to build a happy enterprise "the new rich of the black hands".
- III. Gender Equality and Friendliness: Set up the measure of harassment prevention in the workplace, ensure the smooth flow of appeal channels, protect the physical and mental safety of each colleague, and create "peace and
- IV. Green culture: a large number of green plants are planted in the factory, non-toxic solvents are used in the production. Oil mist and dust filters are installed. Occupational safety and health systems prevent pollution. "Care for the earth together," providing a safe working environment for colleagues.